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 Protokół nr 48/2022 

z posiedzenia Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 23 czerwca 2022 r. w godz. od 15:30 do 16:30 

w sali 146 w Urzędzie Miejskim w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1 oraz za 

pomocą środków porozumiewania się na odległość. 

 

Obecni członkowie Komisji:   

1. Andrzej Turowski  – Przewodniczący Komisji  

2. Jacek Roszkowski  – Wiceprzewodniczący Komisji – on-line 

3. Sylwester Cimochowski – on-line 

4. Jacek Niedźwiedzki – on-line 

5. Anna Ruszewska – on-line 

6. Łukasz Wojno  

 

Nieobecni: 

1. Bogdan Bezdziecki  

 

W posiedzeniu udział wzięli:     

1. Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk  

2. Łukasz Kurzyna – Zastępca Prezydenta – on-line     

3. Wiesław Stelmach – Skarbnik Miasta – on-line    

4. Dorota Szczęsna – Nacz. Wydz. Spraw Społecznych i Zdrowia – on-line 

5. Agnieszka Domalewska – Naczelnik Wydz. Kultury Sportu i Turystyki – on-line 

6. Agnieszka Szyszko – Kierownik Biuro Współ. z organ. pozarządowych – on-line 

7. Artur Radzewicz – Naczelnik Wydz. Inwestycji – on-line   

8. Eugeniusz Przybysz – Prezes PGK Spółka z o.o. w Suwałkach – on-line 

9. Maria Langner – Radca prawny UM. – on-line 

  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

 Przewodniczący Andrzej Turowski powitał zebranych i przypomniał, że porządek 

posiedzenia został przesłany wraz z materiałami komisyjnymi.  

Uwag i sprzeciwu nie wniesiono, wobec czego radni jednogłośnie przyjęli następujący 

porządek posiedzenia: 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie Protokołu nr 47/2022 z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 19 maja 2022 r. 

2. Zaopiniowanie „Raportu o stanie Miasta 2021”.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Miasta Suwałki wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania 

rozwoju sportu w Mieście Suwałki. 
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5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu działań zmierzających 

do poprawy warunków życia mieszkańców miasta Suwałki pn. „Suwalska Karta 

Mieszkańca”. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia w formule porozumienia 

międzygminnego do współpracy z Gminą Suwałki w ramach Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Suwałk  w związku z utworzeniem i realizacją instrumentu 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych (ZIT) w okresie 2021-2027. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie budynku przy ulicy 

Raczkowskiej 185 w Suwałkach. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu ograniczonego ulicami 

Modrzewiową, Majora Stefana Buczyńskiego, Papieża Jana Pawła II i Karola 

Brzostowskiego w Suwałkach. 

9. Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały w sprawie 

przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji społecznych w sprawie 

Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego na 2023 rok.  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta 

Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego na 

2023 rok. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok.  

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Miasta Suwałki na lata  2022-2040.  

13. Wolne wnioski.  

 

Ad pkt. 1  

Przyjęcie Protokołu nr 47/2022 z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 19 maja 2022 r. 

 

Przewodniczący Andrzej Turowski zapytał o ewentualne uwagi i wnioski do protokołu. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag, wobec czego protokół został przyjęty. 

Ad pkt. 2 

Zaopiniowanie „Raportu o stanie Miasta 2021”. 

– Raport stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag oraz wniosków i przystąpili do głosowania „Raportu 

o stanie Miasta 2021”. 

 

Głosowanie nad Raportem: 

za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 1 radny 

  

Komisja pozytywnie przyjęła Raport o stanie Miasta 2021 r. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Miasta Suwałki wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag oraz wniosków i przystąpili do głosowania projektu 

uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 1 radny 

  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Miasta Suwałki wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za 2021 rok. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt. 4 

Informacja z konsultacji społecznych projektu uchwały Rady Miejskiej w Suwałkach 

w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu w Mieście 

Suwałki. 

– Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

  

 Radny J. Roszkowski poprosił aby korty tenisowe były dostępne dla młodzieży  

a w dalszym ciągu nie są dostępne. Dostęp jest utrudniony, nie można z nich swobodnie 

korzystać.  

 Prezydent Cz. Renkiewicz odpowiedział, że Naczelnik Wydziału Kultury i Sportu 

rozpozna sprawę i w najbliższym czasie odpowie.  

 

Komisja pozytywnie przyjęła Informację z konsultacji społecznych projektu uchwały 

Rady Miejskiej w Suwałkach w sprawie określenia warunków i trybu finansowania 

rozwoju sportu w Mieście Suwałki. 

 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia warunków i trybu 

finansowania rozwoju sportu w Mieście Suwałki. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

 Prezydent Cz. Renkiewicz poinformował, że w obecnym projekcie uchwały 

nastąpiły zmiany dotyczące zwiększenia wysokości dotacji przyznanej klubowi za 

poszczególne osiągnięcia, w szczególności zwiększenie wysokości należnej dotacji za punkt 

z 350 zł do maksymalnie 500,00 zł. Projekt uchwały był opiniowany przez Suwalską Radę 

Działalności Pożytku Publicznego oraz przez Radę Sportu przy Prezydencie Miasta 

Suwałk. 
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Członkowie Komisji nie zgłosili uwag oraz wniosków i przystąpili do głosowania projektu 

uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 1 radny 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia warunków i 

trybu finansowania rozwoju sportu w Mieście Suwałki. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu działań 

zmierzających do poprawy warunków życia mieszkańców miasta Suwałki  

pn. „Suwalska Karta Mieszkańca”. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

  

 Prezydent Cz. Renkiewicz przedstawił projekt uchwały, w którym zawarte zostały 

wszystkie poprzednio przyjęte uregulowania oraz wprowadzono zmianę w załączniku do 

Programu Suwalska Karta Mieszkańca tj. w tabeli określającej zniżki i preferencje 

posiadacza Suwalskiej Karty Mieszkańca: – dodano Strefę Odkrywania, Wyobraźni  

i Aktywności „SOWA”- 50 % zniżki liczonej od ceny biletu naormalnego – zgodnie  

z regulaminem jednostki, oraz zapis: „Odpłatność za szczepienia przeciwko wirusowi 

brodawczaka ludzkiego” zastąpiono: „Refundacja kosztu zakupu szczepionki przeciwko 

wirusowi brodawczaka ludzkiego – w przypadku przyznania bonu na szczepienie. 

Prezydent poinformował, że zgodnie ze stanem na dzień 30 maja br. zostało wydanych 16 

tysięcy kart z czego 456 kart obywatelom Ukrainy. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag oraz wniosków i przystąpili do głosowania projektu 

uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu 

działań zmierzających do poprawy warunków życia mieszkańców miasta Suwałki  

pn. „Suwalska Karta Mieszkańca”. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad pkt. 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania Związku ZIT i zasad 

współpracy jednostek samorządu terytorialnego Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Suwałk, służących realizacji zadań w ramach Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych, w perspektywie finansowej 2021-2027.  
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– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

 Prezydent Cz. Renkiewicz przedstawił projekt uchwały, w którym omówił  

i przestawił porozumienie międzygminne z Gminą Suwałki, które mówi o powołaniu 

związku ZIT Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Suwałk służącego realizacji zadań w 

ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych w perspektywie finansowej 2021 – 

2027. Ideą Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych jest współpraca samorządów na 

rzecz maksymalnego wykorzystania wspólnych atutów i rozwiązywania problemów, które 

dotyczą obszaru funkcjonalnego Miasta i Gminy Suwałki. Przy pomocy ZIT Miasto Suwałki 

wraz z Gminą Suwałki będą mogły realizować wspólne przedsięwzięcia. Powołanie 

związku ZIT Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Suwałk przyczyni się do wzmacniania 

 i rozwoju wzajemnych więzi partnerskich oraz integracji terytorialnej. Ponadto powołanie 

Związku ZIT umożliwi korzystanie ze wsparcia finansowego na realizację wspólnych 

projektów współfinansowanych ze środków strukturalnych Unii Europejskiej w ramach 

perspektywy finansowej 2021 – 2027. Porozumienie międzygminne zawarte między 

Miastem Suwałki i Gminą Suwałki będzie określało zasady współdziałania, wdrażania  

i realizacji projektów w ramach Związku ZIT. Miasto Suwałki będzie pełniło rolę Lidera, 

który zostanie upoważniony do reprezentowania Miasta Suwałki oraz Gminy Suwałki przed 

organami administracyjnymi wszystkich instancji we wszystkich postępowaniach 

administracyjnych dotyczących wydania decyzji, uzgodnień, opinii i innych aktów 

związanych z realizacją zadań na rzecz opracowania Strategii ZIT MOF i innych 

dokumentów oraz jej wdrożenia.  

 Radny J. Roszkowski czy do innych gmin była adresowana taka propozycja 

dotycząca współpracy? Prezydent Cz. Renkiewicz odpowiedział, że nie jest to propozycja 

współpracy, tylko bada się powiązania funkcjonalne, przestrzenne, gospodarcze, społeczne 

z danego samorządu czyli Miasta z innymi gminami. Miasto Suwałki najwięcej takich 

powiązań ma z Gminą Suwałki, wynika to z dokumentów Województwa Podlaskiego, że 

obszar MOF obejmuje Miasto Suwałki i Gminę Suwałki.   

 Radny J. Roszkowski czy współpraca z Gminą Przerośl, w której znajduje się 

Suwalski Park Krajobrazowy jest możliwa? Prezydent Cz. Renkiewicz odpowiedział,  

że z Gminą Przerośl Miasto Suwałki może współpracować zawierając określone 

porozumienia międzygminne i takie porozumienia funkcjonują.  

   

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag oraz wniosków i przystąpili do głosowania projektu 

uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie powołania Związku ZIT 

i zasad współpracy jednostek samorządu terytorialnego Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Suwałk, służących realizacji zadań w ramach Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych, w perspektywie finansowej 2021-2027.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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Ad pkt. 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 

w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

  

 Naczelnik J. Gałązka przedstawił projekt uchwały, w którym zastosowano zapis  

z ustawy, który dopuścił możliwość ograniczenia ilości zużytych opon, odpadów 

wielkogabarytowych oraz odpadów budowlanych i rozbiórkowych z gospodarstw 

domowych, przyjmowanych przez punkty selektywnego zbierania odpadów komunalnych 

dostarczonych przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych w zamian za pobraną opłatę 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag oraz wniosków i przystąpili do głosowania projektu 

uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad pkt. 9 

Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej 

Suwałkach w sprawie konsultacji społecznych z mieszkańcami Miasta Suwałki 

dotyczących Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego na 2023 r.  

– Informacja stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Komisja pozytywnie przyjęła Informację z konsultacji społecznych dotyczących 

projektu uchwały Rady Miejskiej Suwałkach w sprawie konsultacji społecznych z 

mieszkańcami Miasta Suwałki dotyczących Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego na 

2023 r.  

 

 

Ad pkt. 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie konsultacji społecznych z mieszkańcami 

Miasta Suwałki dotyczących Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego na 2023 r. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
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Członkowie Komisji nie zgłosili uwag oraz wniosków i przystąpili do głosowania projektu 

uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia na 

terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego 

Budżetu Obywatelskiego na 2023 rok. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad pkt. 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

 Skarbnik W. Stelmach przedstawił i omówił projekt uchwały – stronę dochodową 

oraz stronę wydatkową budżetu. Zmiany planu dochodów dotyczą: - zwiększenia wpływów 

z opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych w opakowaniach 

nieprzekraczających 300 ml; – zwiększenia dotyczą części subwencji oświatowej  

z przeznaczeniem na podwyżki dla nauczycieli; – zwiększenia subwencji ogólnej na remont 

ulicy Raczkowskiej od przejazdu kolejowego do ronda; – wprowadzenia środków 

niewygasających, które dotyczyły sporządzenia dokumentacji technicznej na budowę części 

obwodnicy wschodniej; - porozumienia z innymi samorządami dotyczącymi nauki dzieci  

z innych gmin w suwalskich szkołach i przedszkolach; – zwiększenia środków związanych 

z otrzymaniem dofinansowania z PFRON na zakup samochodu dla Specjalnego Ośrodka 

Szkolno-Wychowawczego nr 1 w Suwałkach; – zwiększenia związane z kulturą fizyczną na 

realizację zajęć sportowych z elementami gimnastyki korekcyjno-kompensacyjnej  

w szkołach. Natomiast zmiany planu wydatków odzwierciedlają stronę dochodową.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania projektu uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 4 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 1 radny 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

miasta na 2022 rok. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad pkt. 12 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Miasta Suwałki na lata  2022-2040.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
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 Skarbnik W. Stelmach poinformował, że zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej dotyczą zmian w wykazie przedsięwzięć, które polegają na urealnieniu limitu 

wydatków na kompleksową poprawę ogólnodostępnej infrastruktury sportowej miasta 

Suwałki, finansowanej z Polskiego Ładu.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania projektu uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 4 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 1 radny 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata  2022-2040.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad pkt. 13 

Wolne wnioski.  

1. Radny J. Roszkowski zapytał na jakim etapie realizacji jest wschodnia obwodnica 

miasta? Prezydent Cz. Renkiewicz odpowiedział, że jest przyznana dotacja  

w kwocie 20 milionów złotych jest to 50 % dofinansowania ww. zadania. W chwili 

obecnej trwa opracowywanie dokumentacji i projektu technicznego, który pozwoli na 

złożenie wniosku o ZRID (Zezwolenie na Realizację Inwestycji Drogowej), złożenie 

którego może nastąpić jesienią bieżącego roku. Projekt wykonawczy i kosztorysy muszą 

być przygotowane żeby ogłosić przetarg. Miasto planuje ogłosić przetarg na koniec 

2022 roku. Zamierzeniem Miasta jest jeszcze w tym roku wyłonienie wykonawcy. Radny 

J. Roszkowski wycena ww. inwestycji na stan obecny jest taka jakie są ceny rynkowe? 

Prezydent Cz. Renkiewicz przy składaniu wniosku o dotację były jeszcze inne ceny, 

natomiast teraz jeszcze nie wiadomo, ale na pewno będzie to dużo więcej niż 

zaplanowano. Radny J. Roszkowski czy jest jakaś rezerwa w budżecie miasta, którą 

można byłoby wykorzystać w tym przypadku? Prezydent Cz. Renkiewicz do czasu 

konstruowania budżetu miasta nie będą jeszcze znane oferty z tego przetargu. Wiadomo, 

że z dnia na dzień usługi, roboty budowlane i materiały drożeją. Miasto chce przystąpić 

do budowy jak najszybciej. Skarbnik W. Stelmach odniósł się do wypowiedzi radnego 

J. Roszkowskiego i poinformował, że Miasto nie posiada żadnej rezerwy, ponieważ 

miastu ubywa dochodów a wydatków ciągle przybywa (inflacja i wzrost kosztów usług, 

koszty energii elektrycznej, ciepła, paliwa, koszty obsługi długu). Jeśli trzeba będzie 

zapewnić pieniądze na sfinansowanie ww. inwestycji to zapewne miasto będzie szukało 

źródeł finansowania zewnętrznych.  

 Prezydent Cz. Renkiewicz poinformował, że Miasto złożyło wniosek do 

Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska na budowę spalarni. W chwili obecnej ww. 

wniosek jest rozpatrywany. Miasto już wykonało korektę dot. zmiany (podwyższenia) 

wartości tejże inwestycji.  
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Wniosków więcej nie zgłoszono.  

Przewodniczący podziękował wszystkim za obecność i merytoryczne głosy w dyskusji 

oraz zakończył posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Przewodniczący  

Komisji Finansowo-Budżetowej 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Andrzej Turowski 

 

 
Protokół sporządziła: Elżbieta Polańska 

 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej 
     Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


